
Grundejerforening møde 091007, hos Ellen Raahede. 
 
Tilstede: Birger, Liselotte, Henning, Ellen, Kristina, Erik, Britta. 
 

1) Godkendelse af referat fra sidste møde, referatet godkendt. 
 
2) Drøftelse af brev til Kommunen. Henning har lavet brev og ide-

katalog, som der foreslås sendt til Kommunen. Vi vil be’ om at tale 
med Kommunaldirektøren og formanden for Teknisk Udvalg. Erik 
og Henning finpudser brevet og sender dette af sted til Kommunen. 

 
3) Henning har lavet brev til 4 lokale anlægsgartnere ang. Pris mm på 

etablering af lindealle. Samtidig er der lavet et brev til Kommunen 
att. Peter Sørensen, vedr. trafikmålinger på Leosalle. 

 
4) Hjemmesiden: Referaterne fra bestyrelsesmøderne samt 

dagsordnerne til disse lægges ind på hjemmesiden. Blanket til 
indmelding i grundejerforeningen lægges også ind på hjemmesiden. 
Ovenstående breve til Kommunen, lægges også på nettet til 
orientering. Det bliver muligt for medlemmer af 
Grundejerforeningen at lægge ting på hjemmesiden, siden redigeres 
af Christina. 

 
5) Hvervning af medlemmer: Det foreslås at der laves velkomstbrev til 

nye beboere på vejen. Dette udfærdiges af Erik og Ellen. Samtidig 
laves der brev til opfordring til medlemskab af foreningen, dette 
deles ud til alle ikke – medlemmer. 

 
6) Næste møde torsdag d.15. november 07 kl. 19.30  hos Birger Jensen. 


